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Coral Pure Natural Antioxidant Hydrogen Alkaline Mineral Water is 100%

Natural for the restoration of optimal health. 

 

CORAL PURE 天然抗氧化氢碱性矿泉⽔是100%天然的，

为修复⼈体健康提供纯天然矿泉⽔。

 



Without minerals, we’ll suffer a lot of diseases and may not achieve the longevity

of life we’ve always dreamed of.

如果我们缺少矿物质，我们就将遭受很多疾病并且有可能活不到我们⼀直梦想的

寿命。

Unfortunately, these minerals cannot be produced by the body and can be obtained

only from external sources like water and food. However, minerals in water can be

absorbed better compared to those found in fruits and vegetables. Especially from

Coral Pure structured natural alkaline water purifier that has smaller cluster size

molecules.

不幸的是，我们的⾝体是⽆法产⽣矿物质的，只能从外部获得，如⽔和⻝物。然

⽽，与⽔果和蔬菜相⽐，⽔中的矿物质可以被更好地被⼈体吸收。特别是来⾃

Coral Pure Natural结构化的天然碱性净⽔器，此净⽔器具有更⼩的团簇⼤⼩的分

⼦。

ALKALINE WATER 碱性⽔

Do you know that alkaline minerals are essential to our overall wellbeing? 

你知道碱性矿物质对我们⼈体的整体健康⾄关重要吗？

In Singapore, PUB is currently doing a

good job, supplying quality water that

meets WHO standards, better than

many developing countries. But the

water supplied today still contains

impurities and not quite like the

natural alkaline spring water, pristine

water that our ancestors enjoyed.

在新加坡，PUB⽬前⼯作良好，提供符合WHO（世界卫⽣组织）标准的优质⽔并

且⽐许多发展中国家做得更好。但如今供应的⽔中仍然含有杂质，和我们的祖先

所享受的天然碱性泉⽔，纯净⽔⼤不⼀样。



A comprehensive antioxidant hydrogen alkaline mineral water dispenser that gives

you natural ionized structured water that has the ability to detoxify your system

from toxins, and bring your health back in full swing! – An alkaline water purifier with

state-of-the-art technology.

⼀个全⾯的抗氧化氢碱性矿泉⽔饮⽔机能够带给您已⾃然电离结构化的⽔，能怕

帮助体內的毒素快速解除，让您体內的细胞重返健康！- 拥有最先进技术的天然碱

性净⽔器。

You must have tried your hands on a bevy of water purifiers, but how many of them

can really eliminate harmful TDS, bacteria of 0.0001 microns, and FLUORIDE?

你⼀定⽤过很多净⽔器，但有多少净⽔器能够真正能消除有害的(总溶解固

体)TDS、0.0001微⽶的细菌和氟化物呢？

SADLY, 95% OF WATER PURIFIERS ARE UNABLE TO EFFECTIVELY

REMOVE FLUORIDE. ONLY USA NSF ANSI 58 CERTIFIED REVERSE

OSMOSIS (0.0001 MICRON) FILTRATION CAN EFFECTIVELY REMOVE

FLUORIDE AND MOST CONTAMINANTS.

很可惜，95%的净⽔器都⽆法有效去除氟化物。只有美国NSF ANSI 58认证的反渗

透(0.0001微⽶)过滤器可以有效去除氟化物和⼤多数污染物。

ALKALINE WATER 碱性⽔

What is the solution?

解决⽅案是什么呢？



TDS 总溶解固体



TDS 总溶解固体

NOTE:
Fluoride is Officially Classified as A Neurotoxin In World's Top Medical Journals 

and is more deadly than Chlorine

 

注：

氟化物在世界顶级医学杂志上被正式列为⼀种神经毒素，

⽐氯更致命



CORAL PURE NATURAL ANTIOXIDANT HYDROGEN ALKALINE MINERAL WATER IS

100% NATURAL FOR THE RESTORATION OF OPTIMAL HEALTH.

CORAL PURE 天然抗氧化氢碱性矿泉⽔是100%天然的，为修复⼈体健康提供纯天

然矿泉⽔。

● With Similar Properties Found In Longevity Villages Spring Water

● 在⻓寿村的泉⽔中也发现了类似的特性

● 100% Safe, Healthy Water Tested By SGS and TUV Singapore

● 经新加坡SGS及TUV检测，100%安全、健康的饮⽤⽔

● Highest Spec Filtration With USA NSF ANSI 58 Certified

● 美国NSF ANSI 58认证的最⾼规格过滤

● Higher Water Quality Than The Majority

● 其⽔质⾼于⼤多数⽔源的⽔质

And this is where we come in.

我们就此诞⽣。

THE BIRTH OF CORAL PURE

CORAL PURE 的诞⽣



THE BIRTH OF CORAL PURE

Benefits of Natural Alkaline Water (Spring Water) V/S Artificial Electrolysis Ionized

Alkaline Water

天然碱性⽔(泉⽔)的好处与⼈⼯电解离⼦化碱性⽔的⽐较

THE BIRTH OF CORAL PURE

CORAL PURE的诞⽣



WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE

The truth of the matter is that for human beings, nothing is more beneficial to

health than water and air. While the right diet and exercise can improve overall

health, there is nothing quite as effective in this quest as drinking the right water.

对⼈类来说，没有什么⽐⽔和空⽓更有益于健康的了。虽然健康的饮⻝和锻炼可以

改善整体健康，但是，没有什么⽐喝健康的⽔更有效了。

 

On the other hand, if we don't drink good water, it can be just as adversarial to our

health. To understand about 'wrong' and 'right' water, we must first learn the

different categories of water. Alkaline water stands among one of the simplest

ways to opt for good health, but is divided into two categories. Let us learn more

about these categories, shall we?

另⼀⽅⾯，如果我们不喝质量好的⽔，我们的健康状况就会下降。要了解“对的”⽔

与“错的”⽔，⾸先要了解⽔的不同种类。碱性⽔是保持健康最简单的⽅法之⼀，但

分为两类。那么就来让我们更多地了解这些类别吧！



The popularity of alkaline hydrogen water is due to the presence of various longevity

natural miracle spring water around the world. Such miracle spring water have something

in common:

碱性氢⽔受欢迎的原因是世界各地存在的各种⻓寿的⾃然奇迹泉⽔。此类神奇的泉⽔的

共同点:

1) They provide essential minerals like calcium, magnesium, iron, zinc, silica, potassium

etc.

提供基本的矿物质，如钙、镁、铁、锌、硅、钾等。

2) These minerals contribute to alkalinity of water with PH between 8-9+

这些矿物质有助于将⽔的PH值保持在8-9+之间

3) It contains antioxidant hydrogen with ORP around -50 to -100mv, dissolved hydrogen

from 100-200 ppb or 0.1-0.2 ppm, and dissolved oxygen value of about 15-20 ppm.

⽔中含有抗氧化氢，ORP在-50到-100mv之间，溶解氢在100-200 ppb或0.1-0.2 ppm之

间，溶解氧值在15- 20ppm左右。

4) Most importantly, it contains minimum harmful TDS (total dissolved solid) as it is natural

and not treated with harmful chemicals like chlorine or fluoride, and harmful metals like

lead etc.

 最重要的是，此类⽔中含有最⼩的TDS有害量 (总溶解固体) ，因为它是天然的，没有经过

有害化学物质如氯或氟化物的处理，也不含铅等有害⾦属。

WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE



Many studies confirm majority of people living in such longevity villages enjoy better

health

and are free from chronic diseases mainly due to good drinking water with presence of

natural antioxidant hydrogen alkaline & essential minerals. Most importantly, with

minimum harmful TDS.

 许多研究证实，⽣活在⻓寿村的⼤多数⼈都很健康，没有慢性病。这主要是因为他们

拥有良好的饮⽤⽔源，⽔中含有天然的抗氧化剂氢、碱性和必需的矿物质。最重要的

是，TDS有害量⾮常⼩。

In order to achieve similar quality type of natural alkaline miracle spring water, harmful

TDS has to be first removed. This can only be achieved by USA NSF 58 Certified

reverse osmosis filtration. Coral Pure Premium 8 purifier consists of Reverse Osmosis

+ Natural Alkaline + Antioxidant Hydrogen. This is the most comprehensive water

system that is closest to, or even better than the miracle spring water!

为了达到与天然碱性神奇泉⽔相类似的⽔质，⾸先要必须去除有害的TDS。这只能通

过美国NSF 58认证的反渗透过滤来完成。Coral Pure Premium 8净化器由反渗透，天然

碱性和抗氧化氢组成。这是最接近、甚⾄⽐奇迹泉还要好的最全⾯的⽔系！

WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE



Electrolysis ionized alkaline water, more popularly known and one that shows up on the

search engine easily when you search for Alkaline water. As the name suggests, this

water is created artificially by the form of electrolysis. Tap water passes through an

electric ionizer, in which water molecules are forcibly split and pushed through metal

plates of platinum and titanium. By this process, platinum and titanium ions are

exchanged, which leads to higher PH in water.

⼈们对 电解离⼦化碱性⽔是熟知的。当你搜索碱性⽔时，这个名字很容易出现在搜索

⽹⻚上。顾名思义，这种⽔是通过电解的⽅式⼈⼯⽣成的。⾃来⽔在电离⼦发⽣器

中，⽔分⼦被强⾏分裂并推⼊铂和钛⾦属板。通过这个过程，铂和钛离⼦交换，导致

⽔中PH值升⾼。

电解碱性(⼈⼯)离⼦发⽣器：

Subsequently, research has found that this overtly charged machine alkaline water of

platinum and titanium has health hazards. The alkaline level in water might be high, but

the toxicity increases too.

随后，研究发现，这种明显带电的机器碱性⽔的铂和钛有着健康危害。⽔中的碱性⽔平

可能过⾼，毒性也会增加。

This results in the bone and skin facing problems due to the lack of minerals that are caused

by the body trying to support the high level of pH.

由于缺乏矿物质，这将会导致⻣骼和⽪肤问题，这是由⾝体试图⽀持⾼pH值造成的。

 

WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE



World Health Organization has released its caution message against drinking water that

isn't rich in minerals. The high pH in artificial alkaline water makes the body think it is

receiving minerals when in reality, the bones end up sacrificing its minerals to make up for

the lack of minerals in water.

世界卫⽣组织发布了对饮⽤不含矿物质的⽔的警告。⼈⼯碱性⽔中的⾼pH值使⼈体认为

它正在吸收矿物质，⽽实际上，⻣骼最终会牺牲矿物质来弥补⽔中矿物质的缺乏。 

Other than health, Artificial Alkaline water can be expensive, as the metal plates require

frequent maintenance which can only be done in service center.

除了健康以外，⼈⼯碱性⽔可能很贵，因为⾦属板需要频繁的维护，⽽且只能在服务中⼼

进⾏。

 

In short, Electrolysis Alkaline (Artificial) Ionizer is more suitable for use in Japan and

Korea due to following factors:

总⽽⾔之，电解碱性(⼈⼯)离⼦发⽣器由于以下因素更适合在⽇本和韩国使⽤:

 

1. It often builds with very basic purifying pre-filters (1 to 2) and is more suitable for

cleaner water so as to retain minerals. 

它通常带有⾮常基本的净化预过滤器(1到2个)，更适合于更⼲净的⽔，以便保留矿物质。  

2. Both countries' tap water have much higher natural alkaline minerals, supporting high

level of artificial alkaline water.

 两国的⾃来⽔中含有较⾼的天然碱性矿物，对⼈⼯⾼碱性⽔是有帮助的。

In view of the above factors, electrolysis alkaline ionizer is not recommended for Singapore

and other countries due to the nature of tap water.

鉴于以上因素，由于⾃来⽔的⾃⾝属性，不建议在新加坡等国家使⽤电解碱性离⼦发⽣

器。

WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE



Therefore, our customers who previously used such machine face significant health issues

such as body aching, skin health, urine acid, gout, constipation, kidneys pain etc after daily

consumption over a year.

因此，那些在过去⼀年中每天都⽤此机器的顾客都⾯临着严重的健康问题，如⾝体疼痛、

⽪肤健康、尿酸、痛⻛、便秘、肾脏疼痛等。

However, this group of customers found their health condition improve greatly within 2 to

3 months after switching to Coral Pure Natural Alkaline water.

然⽽，这些顾客发现，在改⽤Coral Pure纯天然碱性⽔后，他们的健康状况在2⾄3个⽉内

⼤有改善。

WHY DRINKING CORAL PURE

为什么选择CORAL PURE



Natural Spring water has mineral contents such as magnesium and calcium, both of which

are recommended by the World Health Organization. If these minerals can become part of

drinking water, a healthier body is guaranteed. Natural Alkaline Water is essentially

modeled after Natural Spring water.

天然泉⽔含有镁和钙等矿物质，这两种物质都是世界卫⽣组织推荐的矿物质。如果这些矿

物质能成为饮⽤⽔的⼀部分，⾝体就会更健康。天然碱性本质上是与天然泉⽔类似的。

BENEFITS OF NATURAL ALKALINE

WATER 天然碱性⽔的好处

If you look at mountain spring, when the water flows down and clashes with the rocks,

it absorbs minerals that naturally increases the alkalinity level of the water. This

process is dubbed as “Natural Ionize water.”

如果你观察⼀下⼭泉，当⽔流下并与岩⽯发⽣碰撞时，它会吸收矿物质，⽔的碱度⾃

然⽽然地增加。这个过程被称为“⾃然离⼦⽔”。



Natural Alkaline water does the exact opposite of Artificial alkaline water. The acidity in

the human body is lowered with the help of this, along with a significant increase in

one's energy level and visible slower aging. It can assist in weight loss, refreshes the

skin and helps in detoxification of the body, improve immunity and maintain overall

wellness.

天然碱性⽔与⼈⼯碱性⽔完全相反。在这⼀帮助下，⼈体的酸度降低了，能量⽔平显

著提⾼，衰⽼速度明显减慢。可以帮助减肥，让⽪肤清爽起来，帮助⾝体排毒，提⾼

免疫⼒，保持整体健康⽔平。

 

Therefore, many studies also confirm people in longevity villages enjoy better health

due to pure and clean Natural antioxidant hydrogen alkaline minerals water with 7.5 to

9.5 PH.

因此，许多研究也证实，⻓寿村的⼈们由于饮⽤纯天然的抗氧化氢碱性矿物质⽔，他

们的PH值在7.5到9.5之间，⾝体更为健康。

BENEFITS OF NATURAL ALKALINE

WATER 天然碱性⽔的好处



Do you know Okinawans' longevity is due to Natural Coral Calcium & minerals?

你知道冲绳⼈的⻓寿的原因是天然珊瑚中的钙和矿物质吗？

NATURAL CORAL CALCIUM &

MINERALS 天然珊瑚钙与矿物质

Many studies confirm high majority of people living in Okinawa enjoy better health and free

from chronic diseases mainly due to good drinking water with presence of natural

antioxidant hydrogen alkaline & essential minerals from Coral. 

许多研究证实，居住在冲绳的⼤部分⼈的⾝体是健康的，没有慢性疾病，这主要是因为冲

绳拥有良好的饮⽤⽔源，以及来⾃珊瑚的天然抗氧化剂氢、碱性和必需矿物质。

A significant part of the hype around coral calcium comes from the way that coral calcium

is reaped from the corals in Okinawa, Japan. Okinawans are believed to have the longest

life expectancy on the planet and have low rates of coronary illness and malignant growth. 

对珊瑚钙进⾏⼤⼒宣传的⼀个重要部分来⾃于从⽇本冲绳的珊瑚中获取钙的⽅式。

冲绳⼈被认为是地球上寿命最⻓的，他们的冠状动脉疾病和恶性肿瘤的发病率较低。

Corals provide 72 to 74 essential minerals to humans. These minerals are released when

coral touches (ionized) water. These precious minerals contribute to the alkalinity of

natural antioxidant water in Coral Pure and Okinawa drinking water. 

珊瑚为⼈类提供72⾄74种基本矿物质。当珊瑚接触(电离)⽔时，这些矿物质就会释放出

来。这些宝贵的矿物质有助于碱性的天然抗氧化⽔的珊瑚纯和冲绳饮⽤⽔。

Coral Pure not only gives you an endless stream of high quality natural antioxidant

hydrogen alkaline water, it's filled with healthy nutrients. Every glass is enriched with

national minerals.

Coral Pure不仅向你源源不断地提供⾼质量的天然抗氧化氢碱性⽔，它还充满了维持健康

的各种营养元素。每⼀杯⽔都富含了矿物质。



NATURAL CORAL CALCIUM &

MINERALS 天然珊瑚钙与矿物质



NATURAL CORAL CALCIUM &

MINERALS 天然珊瑚钙与矿物质

These include calcium to improve bone health, kidney, heart and overall immunity,

magnesium essential for your body to heal and rejuvenate, and zinc, iron, Silicate,

Potassium and more. In all there are an amazing 72 types of essential minerals in this

water.

这些元素包括改善⻣骼健康、肾脏、⼼脏和整体免疫⼒的钙，治愈和恢复活⼒所必需

的镁，以及锌、铁、硅酸盐、钾等。在这⽔中，共有72种⾮常棒的基本矿物质。

Pure and Clean Water that comes from Coral Pure Premium

Water System is a product of reverse osmosis filtration.

It's filled with powerful natural antioxidants. These drive

away free radicals that cause aging and illness. Many

people feel they start to regain their youth after drinking

this premium filtered water.

来⾃Coral Pure⾼级净⽔系统的纯净⽔是反渗透过滤的产

物。它富含强⼤的天然抗氧化剂并能清除导致衰⽼和疾病

的⾃由基。许多⼈觉得喝了这种优质的过滤⽔后，他们开

始重拾年轻活⼒。

Coral Pure is also more easily absorbed by your body due to its smaller size water

molecule. Minerals quickly go into your blood stream and are dispersed at the cellular

level. This can help you fight illness, improve wellness, and feel better with more energy.

Coral Pure纯净⽔也更容易被你的⾝体吸收，因为它的⽔分⼦更⼩。矿物质能够很快进

⼊你的⾎液，并在细胞⽔平上分散。这可以帮助你对抗疾病，改善健康，感觉更好，

获得更多能量。



NATURAL CORAL CALCIUM &

MINERALS 天然珊瑚钙与矿物质

Coral is rich in minerals that can supplement most of the human body needs. Coral is

rich in calcium, magnesium, potassium, iron, zinc and total of 72 to 74 types of natural

mineral that are essential to human body.

珊瑚富含矿物质，可以补充⼈体所需矿物质。珊瑚含有丰富的钙、镁、钾、铁、锌，

以及72⾄74种对⼈体⾄关重要的天然矿物质。

 

The rich multitude of minerals from coral can assist to regulate bodily functions and

makes all the systems run like clockwork.

来⾃珊瑚的丰富的矿物质可以帮助调节⾝体功能，让所有的⾝体系统像时钟⼀样正常

运转。

When coral come into contact with water, its minerals can help to: * Achieve an optimal

Ph level (Alkalinity water) * Regulate the arterial blood pressure, heart rate and in turns

contribute to the well function of bloods and body organs.

 

❤ 𝗧𝗼𝘂𝗿𝗺𝗮𝗹𝗶𝗻𝗲 ❤ 𝗖𝗼𝗿𝗮𝗹 𝗦𝘁𝗼𝗻𝗲𝘀 

❤ 𝗠𝗮𝗶𝗳𝗮𝗻 𝗦𝘁𝗼𝗻𝗲𝘀 ❤ 𝗥𝗼𝘀𝗲 𝗤𝘂𝗮𝗿𝘁𝘇 ❤ 𝗔𝗺𝗲𝘁𝗵𝘆𝘀𝘁 

❤ 𝗔𝘃𝗲𝗻𝘁𝘂𝗿𝗶𝗻𝗲 ❤ 𝗢𝗯𝘀𝗶𝗱𝗶𝗮𝗻 ❤ 𝗥𝗲𝗱 𝗝𝗮𝘀𝗽𝗲𝗿



NATURAL CORAL CALCIUM &

MINERALS 天然珊瑚钙与矿物质

当珊瑚与⽔接触时，它的矿物质可以帮助:*达到最佳的Ph值(碱度⽔)*调节动脉⾎压、

⼼率，来有助于⾎液和⾝体器官的良好功能。

Improves quality of blood and lymph, cleanses the body of toxins

改善⾎液及淋巴，清除体内毒素

Regulate the kidneys and digestive system

调节肾脏和消化系统

Improve condition of the skin

改善⽪肤状况

Prevent osteoporosis and various forms of arthritis

防⽌⻣质疏松以及各种关节炎

Increase the elasticity of muscles and restore the structure of bones and cartilages

etc

增加肌⾁弹性，恢复⻣骼结构等

 

Coral minerals is necessary for everyone, because it is the backbone of our health.

 

珊瑚矿物质对每个⼈都是必需的，因为它是我们健康的⽀柱。



IMPORTANCE OF ANTIOXIDANT

FOOD & WATER 

抗氧化⻝物和⽔的重要性

Antioxidants are really important for maintaining a healthy life. Ensuring a good amount

of antioxidants in our diet can reduce the chances of cancer, lower high blood pressure,

improve wrinkles and help our heart stay healthy amongst many other benefits. They’re

job is to fight ‘free-radicals’ which are the causes of many health problems and are

produced due to stress, processed food, smoking, they’re even caused by UV light and

pollution. These things are like bad movie sequels: everywhere, unstoppable and

harmful.

抗氧化剂对保持健康⾮常重要。确保我们的饮⻝中含有⾜够的抗氧化剂可以降低患癌

症的⼏率，降低⾼⾎压，改善皱纹状况，保持我们⼼脏的健康。它的作⽤是对抗“⾃由

基”，⾃由基是许多健康问题的根源，是由压⼒、加⼯⻝品、吸烟产⽣的，它们甚⾄是

由紫外线和污染引起的。它们就像糟糕的电影续集⼀样：⽆处不在，势不可挡，有害

⽆益。



IMPORTANCE OF ANTIOXIDANT

FOOD & WATER 

抗氧化⻝物和⽔的重要性
That’s why antioxidants are so important and they’re just as easy to get as their

nemeses are. They’re found in fruit, oil, even coffee and wine, so here’s the excuse for a

second glass this weekend. Read on to find out more:

这就是为什么抗氧化剂如此重要，它们就像它们的对⼿⼀样容易获取。它们存在于⽔

果、⻝⽤油、甚⾄咖啡和葡萄酒中，所以我们有正当的理由在这个周末再来⼀杯了。

继续往下读，了解更多：

Alkaline water is a powerful antioxidant. Anti-oxidants help protect our bodies from free

radicals that can cause various health problems. Free radicals are groups of atoms that

can damage our body by hurting the immune system.

碱性⽔是⼀种强⼤的抗氧化剂。⾃由基会导致各种健康问题，⽽抗氧化剂有助于保护

我们的⾝体免受⾃由基的侵害。⾃由基是成群的通过破坏免疫系统来破坏我们的⾝体

的原⼦。

 

Oxidation is measure by ORP value. (Oxidation reduction Potential) ORP is a term used

frequently in the water treatment & food processing industry. ORP measuring Value in

“mV” (millivolts),The more Negative - mV the more it benefits to human body, boost

immunity, fight aging and maintain good health. Likewise, positive + mV value can bring

harm to human body, causing un nature aging, reducing immunity and damaging to

health.

氧化是⽤ORP值(氧化还原电位)来衡量的。ORP是⽔处理和⻝品加⼯⾏业中经常使⽤的

术语。ORP值以“mV”(毫伏)表⽰，负mV越⼤，越有利于⼈体，越能增强免疫⼒，更加

抗衰⽼，保持健康。反过来，正mV值越⼤，对⼈体造成危害就越多，造成⾃然衰⽼，

免疫⼒降低，损害健康。



BENEFITS OF ALKALINITY &

ANTIOXIDANT 

碱性和抗氧化剂的好处
1. Encourages a healthy immune system

while providing protection against

harmful viruses and bacteria.

促进健康的免疫系统，同时隔离有害病

毒和细菌。

2. Adjusts oxygen levels in the human

body.

调节⼈体中的含氧⽓。

 3. Increases the circulatory systems

ability to operate efficiently.

提⾼循环系统的运作效率。

4. Aids in the elimination of waste from

the body.

有助于消除体内垃圾。

 5. Adjusts and decreases acidic levels in

the body.

调节并降低体内的酸度。

 6. Promotes a healthy nervous system,

provides relief 

   from insomnia, depression, fatigue.

促进神经系统健康，缓解失眠、抑郁、

疲劳。

7. Antioxidant (–Negative ORP) helps to

boost immunity, fight aging and maintain

better health

抗氧化剂(-阴性ORP)有助于增强免疫⼒，

抗衰⽼，保持健康



What is Molecular Hydrogen?

什么是⼩分⼦氢分⼦(H2)或双原⼦氢？

Although the research is early, the 1000+ scientific articles suggest that H2has

therapeutic potential in over 170 different human and animal disease models, and

essentially every organ of the human body.

虽然这项研究还处于早期阶段，但1000多篇科学论⽂表明，H2（氢）在170多种不同

的⼈类和动物疾病模型中，以及⼈体的每个器官中都有治疗潜⼒。

� Molecular hydrogen (H2) or diatomic hydrogen is a tasteless, odourless, flammable

gas

氢分⼦(H2)或双原⼦氢是⼀种⽆味、⽆⽓味的可燃⽓体 

� H2 reduces oxidative stress and improves redox homeostasis partly mediated via

the Nrf2 pathway, which regulates levels of glutathione, superoxide dismutase,

catalase, etc.

氢通过调节⾕胱⽢肽、超氧化物歧化酶、过氧化氢酶等⽔平的Nrf2途径部分调节氧化

应激，改善氧化还原稳态。

WHAT IS HYDROGEN WATER? 

什么是氢⽔？

W� H2, like other gaseous-signalling molecules (e.g. NO*, CO, H2 S), modulates signal

transduction, protein phosphorylation, and gene expression, which provides its anti-

inflammatory, anti-allergy, and anti-apoptotic protective effects.

氢与其他⽓体信号分⼦(如NO*、CO、H2 S)⼀样，调节信号转导、蛋⽩磷酸化和基因表

达，具有抗炎、抗过敏和抗凋亡的保护作⽤。



WHAT IS HYDROGEN WATER? 

什么是氢⽔？

More studies 更多研究请点击

� http://www.molecularhydrogeninstitute.com/

 

 

 

 

http://www.molecularhydrogeninstitute.com/?fbclid=IwAR2jIPf6DbiNvkVfcLLhvB26VsIh_m164nkmT6fjGJs_gDn6087sOLevnYk


WHAT IS HYDROGEN WATER? 

什么是氢⽔？

Hydrogen water is for the most part purged water that is imbued with overabundance

sub-atomic Hydrogen.

氢⽔在很⼤程度上是充满了过量的亚原⼦氢的净化⽔。

This sort of water is very not the same as normal water, as it is wealthy in cancer

prevention agents that are equipped for battling different incendiary conditions.

这种⽔与普通的⽔⾮常不同，因为它含有丰富的防癌物质，可以⽤来对付不同的燃烧

条件。

It has experienced clinical research and is upheld by logical proof.

它经历了临床研究和逻辑证明。



WHAT IS HYDROGEN WATER? 

什么是氢⽔？

Today, the hydrogen water is broadly utilized by competitors to improve athletic

execution and for various medical advantages as its one of a kind properties are of

advantage to pretty much every organ in the human body including the mind, eyes,

lungs, liver and heart.

如今，氢⽔被⼴泛应⽤于提⾼运动员的表现⼒，以及各种医疗利益，因为它的⼀种性

质⼏乎对⼈体的每⼀个器官都有好处，包括⼤脑、眼睛、肺、肝和⼼脏。

Pondering what else this phenomenal water can accomplish for you?

想⼀下这样⾮凡的⽔还能为你做些什么呢？



MEDICAL ADVANTAGES OF

DRINKING HYDROGEN WATER

饮⽤氢⽔的医学优势
1.Hydrogen-rich water is an excellent cell reinforcement that prevents oxidation, and

repairs cells affected by oxidation. It also prevents cells from becoming free radicals.

Hydrogen water is yielded in well-known filtration processes and is known to prevent

cancer. Oxidized cells impede good health and are associated with a number of medical

concerns including, malignancy, cognitive, physical, and neurological disorders.

富含氢的⽔是⼀种很好的细胞增强剂，可以防⽌氧化，修复受氧化影响的细胞。它还

能防⽌细胞变成⾃由基。氢⽔是在众所周知的过滤过程中产⽣的，并被认为可以预防

癌症。细胞的氧化会影响健康，并与许多医学问题有关，包括恶性肿瘤、认知、⾝体

和神经系统疾病。

2. It lowers the risk of metabolic

disorders, including obesity, diabetes,

and dyslipidemia. According to a recent

report published by the Journal of

Clinical Biochemistry and Nutrition,

hydrogen water drastically reduced

metabolic disorders in 20 survey

participants after they drank 1.5 to 2

liters of it every day for two months.

Drinking hydrogen water may be

responsible for building the superoxide,

dismutase – a cancer-prevention

substance which stalls the production

of thiobarbituric acid, a precursor to

metabolic disorders.

它可以降低代谢紊乱的⻛险，包括肥胖、糖尿病和⾎脂异常。根据《临床⽣物化学与营养

杂志》最近发表的⼀份报告，在20名调查参与者连续两个⽉每天饮⽤1.5⾄2升氢⽓⽔之

后，他们的代谢紊乱症状得到了显著改善。喝氢⽔可能会产⽣超氧化物、歧化酶——⼀种

癌症预防物质，它会阻⽌代谢紊乱的前体——硫代巴⽐妥酸的产⽣。



MEDICAL ADVANTAGES OF

DRINKING HYDROGEN WATER

饮⽤氢⽔的医学优势
3.Hydrogen water enhances learning and improves performance at work. Regular

utilization of hydrogen water lessens oxidation in the brain and enhances memory

formation and learning. This means that you’ll become sharper and well-protected from

neurodegenerative risks.

氢⽔可以促进学习能⼒，改善⼯作中的表现。有规律地利⽤氢⽔可以减少⼤脑中的氧

化作⽤，增强记忆的形成和学习能⼒。这意味着你会变得更敏锐，也能很好地避免神

经退⾏性疾病的⻛险。

4.It protects the skin. The skin is constantly exposed to sunlight as well as physical

dangers. Scientists recommend hydrogen water for the reduction of free radicals on

the skin and the facilitation of Type I collagen in the dermis to improve and suppleness

and injury recoverability. 

它能保护⽪肤。⽪肤经常暴露在阳光下，还会造成⾝体上的危险。科学家们建议使⽤

氢⽔来减少⽪肤上的⾃由基，促进真⽪中的I型胶原蛋⽩的形成，从⽽提⾼⽪肤的柔韧

性和损伤的可恢复性。

Molecular hydrogen has therapeutic benefits in virtually every organ in the

body where it exerts antioxidant, anti-inflammatory, anti-obesity, and anti-

allergy actions with no known side effects.

氢分⼦⼏乎对⼈体的每个器官都有治疗作⽤，它能发挥抗氧化、抗炎、抗肥胖和

抗过敏的作⽤，⽽且没有已知的副作⽤。



IS DRINKING HYDROGEN WATER

WORTH IT?

有必要使⽤氢⽔吗？
Before it tried it out, I was pretty darn wary of hydrogen water.

在尝试之前，我对氢⽔相当谨慎。

 There’s really a ton of research out there about hydrogen water, but I have done some

digging and have come up with its most immense medical benefits.

确实有⼤量关于氢⽔的研究，但我做了⼀些更深⼊的研究，总结出了它最⼤的医学益

处。

So is it worth drinking? There’s a surefire way to know, and that’s by trying it out.

那么它值得喝吗？有⼀个确定的⽅法可以知道，那就是尝试⼀下。



MEDICAL ADVANTAGES OF

NATURAL ALKALINE MINERAL

WATER

天然碱性矿泉⽔的医疗优势

1.  Natural Alkaline Water helps to meliorate acid reflux (heartburn), which can make one

feel uncomfortable. Heartburn is caused by pepsin – a protein that thrives in an acidic

environment. Drinking water with a pH level of 8.8 prevents heartburn by checking

acidity.

天然碱性⽔有助于改善胃酸倒流(烧⼼)，使⼈感到不舒服。胃灼热是由胃蛋⽩酶引起

的，胃蛋⽩酶是⼀种在酸性环境中⽣⻓的蛋⽩质。pH值为8.8的饮⽤⽔可以通过检测酸

度来防⽌胃灼热。

2.  It fights metal toxicity - especially in urban areas where tap water contains lethal

minerals that hamper its potablility, and affects body processes. Natural antacids aid

the liver in eliminating these substances via urine.

它可以对抗⾦属毒性——尤其是在城市地区，那⾥的⾃来⽔中含有致命的矿物质，阻

⽌了⽔的可饮⽤性，并影响⾝体机能。天然的抗酸剂通过尿液的形式帮助肝脏清除这

些物质。

3.  Alkaline Water improves heart health by orchestrating blood flow in and out of the

heart, preventing conditions like diabetes, hypertension, and elevated cholesterol,

which are all connected to cardiovascular diseases. It also prevents the development

of plaque.

碱性⽔通过协调⾎液进出⼼脏来改善⼼脏健康，预防糖尿病、⾼⾎压和胆固醇升⾼等

与⼼⾎管疾病有关的疾病。它还可以防⽌斑块的发展。

4.  It facilitates weight loss as toxic metals are lipophilic, leading to gut and full-body

fat.

它有助于减轻体重，因为有毒⾦属是亲脂的，导致肠道和全⾝脂肪的增加。



MEDICAL ADVANTAGES OF

NATURAL ALKALINE MINERAL

WATER

天然碱性矿泉⽔的医疗优势

5. Alkaline Bottled Water enhances the performance of athletes who exert themselves

regularly as it improves hydration after an anaerobic exercise. Further research has

shown that it may help the body to produce lactic acid - which aids in muscle build-up

painlessly.

碱性瓶装⽔可以提⾼运动员的运动能⼒，因为它可以改善⽆氧运动后的⽔合作⽤。进

⼀步的研究表明，它可能有助于⾝体产⽣乳酸，从⽽帮助肌⾁的⽣成且感受不到任何

疼痛。



CORAL PURE PREMIUM 8++ / 9

带有天然离⼦发⽣器的净化器(⾮电

动)

9 Filters System With More Than 15 Stages Filtration

9个过滤系统，15级以上过滤

8个主要特征：

● Highest specification and most advance filtration, with Made In Korea Nano Reverse

Osmosis Membrane.

最⾼规格、最先进的过滤，采⽤韩国纳⽶反渗透膜。

● Premium spec with more than 15 stages filtration at most competitive pricing and

lowest pricing in long term filters change.

优质规格具有超过12级过滤，价格最具竞争⼒和最低的价格来更换⻓期性过滤器。

● NSF ANSI 42, 53, 58 & 61 Certified.

美国NSF ANSI 42, 53, 58 & 61认证。

● Tested & Certified by SGS & TUV Singapore, exceed World Health Organization

requirement. Higher Water Quality Than 95% Of Water Purifier.

 通过新加坡SGS & TUV的检测和认证，⾼于世界卫⽣组织的要求。⽔质⾼于95%的净

⽔器。

● Natural Ionizer Generate high quality drinking water with natural essential minerals,

alkalinity, antioxidant and hydrogen water.

天然离⼦发⽣器可⽣成⾼品质的饮⽤⽔，含有天然必需矿物质、碱性、抗氧化剂和氢

⽔。

● Generate 72 types of natural minerals essential for human body, especially Calcium,

Magnesium, Zinc, Iron & Potassium.

 产⽣72种⼈体必需的天然矿物质，特别是钙、镁、锌、铁和钾。



CORAL PURE PREMIUM 8++ / 9

带有天然离⼦发⽣器的净化器(⾮电

动)

● High quality drinking water similar to natural spring water found in longevity villages

and island, that can effectively boost immunity, defer aging and improve overall health.

ORP (-- - 200 mv to -550mv), Dissolved Hydrogen Molecule (0.5ppm to 1.55ppm), PH (9

to 10.5) 

 

⻓寿村和⻓寿岛有类似天然泉⽔的优质饮⽤⽔，能有效提⾼免疫⼒，延缓衰⽼，改善

整体健康。ORP (-200mv -550mv)，溶解氢分⼦(0.5ppm - 1.55ppm)， PH (9 -10.5)

● Low TDS (50 to 60ppm) Nutritious water with small cluster size molecules and Far-

Infrared Ray Energy water that allows easy absorption and hydration for human body,

enabling effective flushing of toxins. 

低TDS (50-60ppm)的营养⽔，⼩分⼦团簇，远红外线能量⽔，易于⼈体吸收和进⾏⽔

合作⽤，有效排毒。

7 Filters

Premium 9

9 Filters - 15 Stages

2 Filters

Natural Alkaline Hydrogen Drinking Water 



HEALTH BENEFITS OF DRINKING

CORAL PURE WATER

喝CORAL PURE的健康益处

Improve body detoxification.             

改善解毒能⼒

Assist in slimming

帮助纤体

Better control of cholesterol 

更好地控制胆固醇

Improve low blood count / high blood pressure

改善低⾎压/⾼⾎压

Improve / prevent kidney problem

改善/防⽌肾脏问题

Improve / prevent diabetes 

改善/防⽌糖尿病

Improve skin complexion and reduce eczema

改善⽪肤肤⾊以及减少湿疹

Improve liver function

改善肝脏功能

Improve heart function

改善⼼脏功能

Improve digestive system

改善消化系

Prevent cancers

预防癌症

Improve / prevent bones and orthopedic

related problem

改善/预防⻣骼和⻣科相关问题

Prevent / reduce insomnia

改善/减少失眠

Prevent body aches due to gout related

problem

预防痛⻛引起的⾝体疼痛

Improve overall immunity and reduce the

chance of falling sick 

提⾼整体免疫⼒，降低患病⼏率

Improve overall health

改善整体健康

Promote proper growth in children

(Impurities in tap water like chloride,

fluoride, lead, virus, bacteria, etc can

affect growth of children and may cause

cancer after prolonged usage)

促进⼉童正常⽣⻓(⾃来⽔中的氯、氟、

铅、病毒、细菌等杂质会影响⼉童⽣⻓，

⻓期饮⽤可能致癌)



TESTIMONIAL

评价
For all testimonial, please visit our Facebook page and Google site:

如想查看全部·评价，请到我们的Facebook⻚⾯和⾕歌⽹站：

"My previous alkaline ionizer cost about 6k with very high running cost, but no

significant health improvements. After using Coral Pure for about 1yr++ now, i

feel different n health improvement. Taste also very much better and my kids

drink more water as compare to previous electrolysis alkaline ionizer. Thank you

Coral Pure for giving us high quality natural alkaline hydrogen & minerals water...  "

 

“我之前使⽤的碱性离⼦发⽣器的成本约为6k，运⾏成本⾮常⾼，但是并没有明

显的健康改善。使⽤Coral Pure约1年多了，现在，我觉得我的健康⼤有改善。

味道也很好，和以前相⽐，我的孩⼦喝的⽔更多了。感谢Coral Pure给我们提供

的优质天然碱性氢和矿物质⽔…"

Rainbow blaster Nutella

"Drinking Coral Pure Natural Antioxidant Alkaline Hydrogen Mineral Water keep my

skin healthy, hydrated and glowing. Improved my scalp and hair. Drinking more

water helps me to lose weight as it suppress my appetite. My urine is also more

clear. Keep my joints and muscles healthy.. "

 

“Coral Pure天然抗氧化剂碱性氢矿泉⽔让我的⽪肤保持住了健康、⽔润和容光焕

发。改善了我的头⽪和头发状况。多喝⽔有助于我减肥，因为它抑制了我的⻝

欲。我的⼩便也更清了，也让我的关节和肌⾁保持健康状态。”

 

Wong Ko Ming

 

脸书评价 ⾕歌评价

https://www.google.com/maps/contrib/114188151547152016543?hl=en-SG&sa=X&ved=2ahUKEwikzLSisvHlAhVHinAKHdeiBngQvvQBegQIARBL
https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
https://g.co/kgs/2DBwez
https://www.facebook.com/pg/Coral-Pure-305390040203082/reviews/
https://www.facebook.com/pg/Coral-Pure-305390040203082/reviews/
https://g.co/kgs/2DBwez


TESTIMONIAL

评价
“After drinking Coral Pure water for one year, I noticed my family members

including both my kids (11 & 13) didn't fall sick this past 12months which shows

that our general health has improved. I strongly feel it's the result of drinking

Coral Pure and hope it can benefits more family and keeps everyone healthy. "

 

“在喝了Coral Pure纯净⽔⼀年之后，我注意到我的家⼈，包括我的两个孩⼦(11

岁和13岁)在过去的12个⽉⾥没有⽣病，这表明我们的整体健康状况有所改善。

我深知这是喝Coral Pure的结果，希望它可以造福更多的家庭，让每个⼈都保持

健康。” 

 

NG CK

 
immunities and metabolisms are improving. When we have gastrointestinal

problem, we drink one cup of Alkaline Hydrogen Mineral Water which solve the

problem.

 Thank you Boss Matias Lim

 He is a friendly and is always ready to assist if you need him or ask him. ����"

 

“我强烈推荐给我所有的朋友Coral Pure天然抗氧化碱性氢矿泉⽔。安装后，我们

不容易⽣病了，我们的免疫⼒和新陈代谢都在提⾼。当我们有肠胃问题时，我

们就喝⼀杯碱性的氢矿泉⽔来解决这个问题。 

谢谢⽼板Matias Lim

他是⼀个⾮常友好的⼈，如果你需要他或者有问题问他的时候，他总是会帮助

你。”

 

May Hua Thor

很好的⽔， 以前我有脚痛， 我⽤过之后就没有这个现象， 清陈代谢很好， ⼈

会有精神， 我很感恩这个⽔。 我以前是⽤过电解的 碱性⽔机，(S$3千)

 Thank you Coral Pure.

 

林东德

https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
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⼀極棒，⽤了這個Coral Pure的⽔之後，我決的我的臉變的很潔⽩清潔，⽽且⽔

很⽢甜⼜⽅便，我現在不⽤⼀直去煮熱⽔，很⽅便，要多熱的⽔都可以，真的

很好⽤，⼀句話，棒棒棒。

 

Yoke Sim Ong

"Very, very satisfied with the water system. For such a reasonable price to get

premium alkaline water, along with the great service, I’m glad I chose Coral Pure.

Definitely recommended to anyone who wants a range of choices of water

system which provides superior water quality. :)"

 

“我对这个净⽔系统⾮常⾮常满意。价格合理，碱性⽔的质量⼜很优质，以及出

⾊的服务，我对我选择了珊瑚纯感到⾮常⾼兴。强烈推荐给任何想要多种选择

的⽔系统并提供优质的⽔质的⼈。:)”

 

Eunice Tan

 

"Thank you coral pure for installing 8 stage alkaline system for my family. Good

price and highly recommended. We have been drinking for about 3 mths and

greatly feel that our body is much healthier and not easily tired after drinking

coral pure alkaline water. Highly recommended and thank you Coral Pure！"

 

“感谢Coral Pure为我家安装了8级碱性系统。价格合理，极⼒推荐。我们已经喝

了⼤约3个⽉的⽔，感觉⾝体健康多了。喝了珊瑚纯碱性的⽔也不容易累。强烈

推荐，谢谢”

 

Natalie Cheah

 

https://www.facebook.com/yokesim.ong?__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARDBKGGnX9eBCcMQC-f545Tnvp3MNvr-zf4Z2B4NLt2D20iaZijXRyQVSg_g8qZek-ikmw0S9bBtdpdg&hc_ref=ART7Otj9NOvFacLRFyUIOkP6ua6TBxv5yVjuY9zGkC18Uo_IO8rRAbsPWzTmrbIXbLI
https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
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"Very good product, after using for about 9 months since I shifted to my new

house, can see gd health improvement with my parents, less frequent of grout

and sickness. My wife even tried using the water wastage to shower and realized

that her hair became less oily and less irritation compared to using normal direct

shower water... great product at a very affordable price... Great job !!!"

 

“⾮常棒的产品，⾃从我搬到我的新家⼤约9个⽉后，可以看到健康得到了改善，

我的⽗⺟也很少⽣病。我的妻⼦甚⾄试着⽤剩下的⽔洗澡，她发现她的头发变

得不那么油了，也不那么痒了。价格⾮常实惠，产品质量⾮常棒。。。你太棒

了！！！”

 

Thomas Leong

 

 

⽣活分享 : 我今年六⼗歲，⽔对⾝体很重要，我之前⽤过好多个牌⼦⽔机，包括

蒸溜⽔，最后还⽤过超贵的电解鹼性⽔，都不适应我们⾝体，到⽬前为⽌，我

正在⽤Coral Pure 这个品牌的⽔机，对我的⾝体改变极⼤，消化系统也改善很

多，列如便秘，胃酸问题，膝蓋酸痛，还有脸上有腊⻩的问題，每天⽤Coral

pure 的⽔早晚洗脸, 有得到很⼤的改善.朋友⻅到我，都觉得我的脸很⽩，很滑，

追問我擦什么東西,我只是喝好的⽔，⽤好的⽔来洗臉.

对我各⼈的精神也有幫助,從早上六点多忙到晚上⼗⼀点多，都不觉得累！

感恩Coral Pure !

祝願天下⼈，都有健康⾝体！

 

Siew Zhen Goh

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100029047373760&__tn__=%2CdlC-R-R&eid=ARAv4IcC00aUtiGukufEPV1tPXfbzZjIhbbsphF_oMfe9PjvJbli3coizhtLVkxNpfUMJ8vMgEGKPDhL&hc_ref=ARSZONxsdFWaP9ffu-uW11oD3TAPlnD50dNbQqKCl4lkNckx-zsc4V3YUJmBU_iP26c
https://www.google.com/maps/contrib/105681264134570067710?hl=en-MY&sa=X&ved=2ahUKEwih2f3v4YrmAhWNdn0KHcU6B-sQvvQBegQIARBh
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YOUTUBE

“我的⼼脏有电池，没有⼒，喝了
Coral Pure 之后，我的⼼脏操作得
很稳，连医⽣都说我的健康有改
善。我的先⽣有糖尿病，喝了Coral

Pure 之后也改善了很多。“
 

Aunty Lilian

"We seldom fall sick after drinking
Coral Pure, me and my wife have

acid reflux, and over the years, We
have seen improvement.”

“I find that our complexion has become very
smooth, and we don’t get sick often.”

 
“My stamina has gone up, and I don’t feel
tired so fast. This water has helped us.”

 

Frey Ng

Janice & Mathew

Watch 
All 

Testimonial

https://www.youtube.com/watch?v=CFy1dOa71lk&list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs&index=10
https://www.youtube.com/watch?v=C5cA3SIObpc&list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs&index=20
https://www.youtube.com/watch?v=PEMYK74nvMk&list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs&index=4
https://youtube.com/playlist?list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs
https://youtube.com/playlist?list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs
https://youtube.com/playlist?list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs
https://youtube.com/playlist?list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs
https://youtube.com/playlist?list=PLWDeMOHxKbUhCTRzh6WohSqVuypv-9HLs
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Our premium alkaline hydrogen mineral water system is suitable for all ages

including infant and anyone who are on medication. our systems are installed at

child care centre, student care centre, elderly care centre, and cancer centre.

 

我们的优质碱性氢矿泉⽔系统适⽤于所有年龄，包括婴⼉和任何服⽤药物的

⼈。我们的系统已在幼⼉中⼼、学⽣中⼼、⽼⼈中⼼和癌症中⼼安装。

 

Coral Pure offers lowest price guarantee!! & 

provide most comprehensive healthy water!!!

 

Coral Pure提供最低价格保证！！我们提供最全⾯的健康⽔!!

 

If you are able to find a water purifier with the same or better specs at a lower

price, we will be willing to, not only match the price, but to offer a further 20%

discount from our competitors price.

 

如果您能找到⼀个规格相同或更好并且价格⽐我们还低的净⽔器，我们将愿意

按照那个价格卖给您，还向您提供我们竞争者的价格的20%的折扣。

 

For new customers, within 30 days of purchase and item 

must be currently on sale by local retailer

 

对于新客⼾，在购买后30天内，产品必须由当地零售商销售

 

 

Promotion Price for Premium 8++ (purifier) and Instant hot dispenser is 

8++ $2,990 nett, including installation and 12month warranty.

 

Premium 8++ $2,990 净价，包括安装与12个⽉担保

 



Yearly filter change 8++ $498 service life for 10000L 

(Most purifier in market is only 3000l to 4500l)

 

年滤芯更换8++ $499使⽤寿命10,000升

（市场上⼤多数净⽔器只有3,000升⾄4,500升）

 

Coral Pure Offers highest spec filtration (0.0001 micron) with lowest running

cost in the market.

 

Coral Pure在市场上提供最⾼规格的过滤(0.0001微⽶)和最低的运⾏成本。

 

Most Water filters / Purifiers are unable to filter out Fluoride  

(And TDS Total Dissolved Solid)

 

⼤多数⽔过滤器/净化器不能过滤出氟化物(和TDS总溶解固体)

 

Fluoride  can be extremely harmful. It can cause cancer & chronic illnesses.

 

氟化物是⾮常有害的。它会导致癌症和慢性疾病。

 

 Coral Pure Premium 8++ (NSF 58 Certified) Reverse Osmosis with 0.0001

micron pore-size, ensures the most healthy water you can have.

 

Coral Pure Premium 8++ (经NSF 58认证)反渗透与0.0001微⽶孔⼤⼩，

确保您能喝到最健康的⽔。
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Highest Spec Filtration 

(0.0001 Micron)

最⾼规格过滤(0.0001微⽶)

 

8-filters system

⼋层过滤系统

 

Hydrogen Rich Water

富含氢的⽔

 

Oxygen Rich Water

富含氧的⽔

Natural Coral Alkaline Minerals.

天然珊瑚碱性矿物质

 Far Infrared Ray Energy Water

远红外能量⽔

 

Small Cluster Size Molecule Water

⼩团分⼦⽔

 

Negative Ion & Many more

负离⼦和更多有益物质

Premium 8++ / 9 Purifier, come with 8 /

9 filters RO system, including Natural

Alkaline Minerals + Antioxidant

Hydrogen water. (Such combination is

closest to Natural Longevity Spring

Water)

Premium 8++ / 9 净化器，配备8/ 9个

过滤器RO系统，包括天然碱性矿物质

与抗氧化氢⽔。(这样的组合最接近天

然⻓寿泉⽔)

 

CP TDS Instant Hot Dispenser come

with 7 preset temp, Room temp, 45,

55, 65, 75, 85, 99. Dispense boiling hot

water in 2 to 3 sec. (Without ice cold

water, as it is bad to our health)

CP TDS即热式饮⽔机有7个预设温度，

房间温度，45度，55度，65度，75

度，85度，99度。可在2-3秒内出热

⽔(不要放冰⽔，否则对⾝体有害)

OUR PRODUCT & COMMITMENT

我们的产品和承诺

18cm

38cm

43cm
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滤芯容量⼤，更换率低。

市⾯上的韩国品牌需要3-6个⽉的更换

率。

我们不怕被⽐较，因为我们的滤芯功

能好，价钱实惠。

滤芯的使⽤寿命1年。



Visit our live demo site 

请亲临我的的展⽰厅

 

Coral Pure Premium Hydrogen Alkaline Water & feel the difference.

亲⾝体验Coral Pure优质氢碱性⽔的不同之处。

 

我们位于：

Block 37 Defu Lane 10. #03-41 Singapore 539214

Tel: 62395335

 

86851308 / 91014090

 
https://www.coralpurenatural.sg/

https://www.coralpurenatural.sg/

